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Zápis z jednání osadního výboru Lhota ze dne 6.10.2021

  

předseda:  

Richard Bergmann  

členové: 

Tomáš Oždian  

Petra Špatenková  

Tomáš Matyska 

Jana Křečková 

Jakub Semerák 

Pavel Kulda 

Kamil Regner 

Tomáš Matyska 

Hana Škodová (MD) neúčast omluvena

za Město Červený Kostelec: 

místostarosta Jiří Regner 

zastupitelka Bc. Lenka Vlčková 

 

Osadní výbor (dále jen OV) zahájil předseda Richard Bergmann uvítáním všech přítomných. 

 

Předseda seznámil členy OV s vyúčtováním posvícení, které bylo finančně dotováno Městem 

Červený Kostelec. Byla shoda všech členů OV na tom, že prostředky byly hospodárně využity 

podle předem dohodnutých pravidel. Konečné vyúčtování a odvod všech výdejních dokladů 

předá ihned předseda OV Městskému kulturnímu středisku, které akci finančně zajišťuje. 

Podle reakcí občanů, kteří se zúčastnili posvícení, včetně členů OV, se akce vydařila a splnila 

svůj společenský, kulturní i náboženský účel. Poděkování celého OV bude všem 

spolupracujícím na přípravě posvícení, včetně všech vzácných hostů, vyjádřeno v Zpravodaji 

v listopadovém čísle.  Reálný odhad všech přítomných osob na posvícení byl min. 250 osob. 

Je samozřejmě i co zlepšovat, např. ozvučení návsi, přívod el. energie atd. 

  

Dále byly projednány další podněty, připomínky a návrhy. 

 

Náves u Špeldů – byl předložen materiál studie s návrhem úpravy tohoto prostoru k využití 

pro potřeby občanů s možností konání různých kulturních akcí, posvícení, setkávání lidí apod. 

K návrhu měli členové OV připomínky, které se týkaly např. navržených parkovacích míst, 

stromořadí atd. Místostarosta bude naše připomínky řešit společně s projektantem návrhu. 

Výsledné řešení bude, dle slov místostarosty, znovu předloženo k posouzení OV. 

 

V případě zjištěných nedostatků na mobiliáři měst, nebo na průjezdnosti komunikací, občané 

mohou využít pro své připomínky nebo podněty aplikaci Mobilní Rozhlas nebo přes webové 

rozhraní ZmapujTo. Systém se postará o předání podnětu konkrétní samosprávě, tedy Městu 

Červený Kostelec, který je bude řešit. Například lze tímto způsobem upozornit na zcela 

zaplněný kontejner na biologický odpad na návsi, který následně bude po tomto upozornění 

vyprázdněn dle potřeby. V současné době se vyváží 1x týdně v pondělí. 

Stejným způsobem lze nahlásit např. nefunkčnost veřejného osvětlení, když nesvítí konkrétní 

lampa na ulici apod. 
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Kanalizace a oprava komunikace v ul. Zemědělská - realizace bude v roce 2022. Zpracovává 

se i projektová dokumentace na veřejné osvětlení v Zemědělské ulici nahoru ke Gaislerově vile.  

Místostarosta byl upozorněn, že na cyklostezce pod Zemědělskou ulicí (podél potoka) jsou 

suché stromy, které ohrožují bezpečnost projíždějících a procházejících osob, včetně suchých 

větví v prostoru u Skautské základny (na bývalé hrázi). Místostarosta sdělil, že o informaci ví 

a je řešena v komisi pro životní prostředí, a i ve spolupráci se zástupci Skautů Červený Kostelec. 

Se zajištěním bezpečnosti se proto počítá a bude údržba ohrožující zeleně realizována co 

nejdříve.  

 

Školní hřiště Lhota – pro zimní sezónu 2021 se počítá i s ledovou plochou cca 25 x 15 m. 

Dosud nebyl realizován náš podnět na doplnění hřiště o 2 desky s koši na basketbal. 

Místostarosta, dle jeho vyjádření, bude urgovat realizaci. 

 

Komunikace ul. Bratří Čapků – státní dotace na realizaci  nebyla odsouhlasena. V současné 

době se proto zpracovává nová projektová dokumentace, která rekonstrukci upravuje 

rozšířením záměru tak, aby byly splněny dotační podmínky. Město podá v roce 2022 novou 

žádost, a pokud bude schválena, mohlo by dojít k realizaci stavby ve stejném roce. I nadále 

platí nutnost napojení jednotlivých nemovitostí na veřejnou kanalizaci. 

 

Osvětlení u železničního viaduktu Lhota – bylo realizováno, za což patří Městu naše 

poděkování. Návrh OV je posilnit veřejné osvětlení ještě dál směrem k 9.křížům s tím, že by se 

využily stávající sloupy el. vedení, na které by se nainstalovala svítidla.  

 

Sokolovna Lhota –Sokol Lhota obnovil vybavení tělocvičny, nakoupili se nové židle a stoly. 

„Sokolníci“ nabízí tělocvičnu k pronájmu pro různé akce, včetně možnosti konání plesů či 

jiných kulturně společenských akcí, samozřejmě i ke sportovnímu využití.  

 

Komunikace ul. Výsluní I a II – v rozpočtu Města bylo počítáno s drobnými úpravami 

povrchu. Tyto opravy zatím pravděpodobně nebyly realizovány 

 

Mobilní kontejner na biologický odpad – v případě realizace úprav návsi se bude řešit i nové 

umístění kontejneru tak, aby jeho poloha byla optimální. Padlo několik návrhů a ty nutno 

projednat s tím, že kontejner musí být pro obsluhu dobře přístupný a stát na pozemku Města.  

 

Dle vyjádření místostarosty k připomínce OV, že kolem zaparkovaných kamionů u Albi vzniká 

nepořádek, který způsobují sami řidiči, toto řeší starosta při společném jednání s Albi. 

 

Prostor u nádraží se i nadále řeší, studie se zpracovává, je podmíněna majetkovými vztahy 

s majiteli pozemků, což je mnohdy zdlouhavé. 

 

Hasičská zbrojnice Lhota – zátěžová plocha vjezdu do garáží u objektu hasičárny je narušena, 

je třeba řádně odvézt i dešťovou vodu. Dle vyjádření místostarosty se s realizací počítá. Osadní 

výbor doporučuje realizaci, dle možností, v co nejkratší době s ohledem na nutnou flexibilitu 

hasičů při zásahu.   

 

Polní cesta z Lipek do ul. Bratří Čapků – je vedena jako cyklostezka. Její stav je značně 

nevhodný pro využití dětmi, nebo méně zdatnými cyklisty. OV Lhota doporučuje částečné do 

štěrkování a výspravu velkých nerovností. 
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Domov mládeže bývalé Střední oděvní školy v Červeném Kostelci, dnes Střední průmyslové 

školy Otty Wichterleho  Hronov, včetně školní jídelny ve stejném objektu, jsou mimo provoz, 

jak byli členové OV informováni. Tyto objekty nejsou majetkem Města Červený Kostelec, ani 

Město není provozovatelem domova mládeže a školní jídelny. OV však plně podporuje snahu 

Města, aby objekty byly i nadále využívány pro svůj původní účel, neboť domov mládeže i 

školní jídelna prošly mnohými stavebními úpravami, vynaložily se zde velké investice na 

modernizaci a provoz tak, aby byla splněna současná platná legislativa. Celotýdenní pobyt žáků 

na domově mládeže má význam i pro město samotné, protože s mládím město žije. Školní 

jídelna byla praktická i pro uspokojování potřeb strávníků z řad veřejnosti, důchodce,  kteří se 

zde stravovali jako cizí strávníci, nebo zaměstnanci firem v okolí,  což rovněž nelze opomenout 

jako pozitivní přístup školy k občanům města.  

 

Záměrem OV je i realizace vánočního setkání 2021 na návsi ve Lhotě u osvíceného vánočního 

stromu s vystoupením žáků, případně s občerstvením, které by nabízeli „lhotští hasiči“. 

Konkrétní podmínky pro realizaci setkání se budou teprve projednávat.  

 

 

Návrh aktivit do rozpočtu města pro rok 2022 

1.Projekty: odkanalizování levé části po proudu potoka Olešnice – studie a následné 

projektové stupně dokumentace. Dokončit projekt na chodník od ZŠ Lhota ke křižovatce U 

Jána 2. Realizace: pokračovat na rekonstrukci chodníku ZŠ Lhota – křižovatka U Jána 

s případným vymístěním VO na protější stranu do „zeleného“ pásu. Současně řešit i stav 

komunikace Bratří Čapků v její celé délce. Oprava místní komunikací Výsluní I. a II. Oprava 

místní komunikace na p.č. 863/3 v k.ú. Lhota za Červeným Kostelcem (levá odbočka z MK 

od viaduktu k 9. Křížům)  

Oprava místní komunikace u p. Drahoňovského směrem k Coblovím. Oprava kříže u fa. Pro-

Charitu na p.č. 828/2 v k.ú. Lhota za Červeným Kostelcem. 

Oprava prostranství před hasičskou zbrojnicí – asfaltová plocha je ve špatném stavu. 

 
 

Zápisy ze zasedání OV jsou umístěny na vývěskách v ul. Bratří Čapků a u Berků.  

V elektronické podobě na stránkách Města Č. Kostelec ve složce osadní výbory. 

 

Zapsala: Jana Křečková 

 
 


